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Styrelseprotokoll Svanskogens Golf, 2024-06-16            
 
Plats: Klubblokalen. 
 
Närvarande: Annika Locander, Jan Willner, Ulf Bäcker, Per Funke, Bengt Sjödahl, Karin Berg,  

Agneta Eriksson 
 
§ 1 Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2 Dagordning föredrogs och godkändes. 
 
§ 3 Föregående protokoll föredrogs och godkändes. 

• Naturstigen frågan ligger nu på skolan. Lärarna ska komma ut nu på 
försommaren för att planera upplägget för höst terminen. 

• Stora green klipparen kommer att gås igenom av Reinholdsson.  
Ulf ansvarig för det. 

• Det kommer att bli en bänk på dom gamla stubbarna vid övnings green. 

• Mötet beslöt att köpa 2st Åtelkameror. Ulf gör inköpet. Monteras i fågelholk. 

• Miljöinspektion av Ludvika kommun är genomförd gällande livsmedel Utan 
Anmärkning. Vad gäller kontroll av våra greener så skulle dom återkomma. 

• Feedbacken från Barn o Ungdomsdagen var bra och uppskattad, 19deltagare 
och några blev medlemmar.  Stort tack till de medlemmar som hjälpte till. 

• Skyddsnätet mellan 1.ans tee och 9.ans green är uppsatt. Övriga nät skall gås 
igenom under veckorna framåt. 

• Styrelsen beslöt att genomföra Svanskogens Open med inbjudan till Fagersta 
GK, Säters GK, Hagge GK, Stjärnfors GK. Styrelsen beslöt följande prisbord: 
Både Dam- och Herrklass 1.a 1000kr 2.a 800kr, 3.a 600kr, 4.a 500kr, 5.a 400kr, 
6.a 300kr Totalt 3600kr x 2 klasser 7200kr = 24 anmälda 

• Greenfee biljetter är nästan slut Bengt tar fram nya 

• Karin redovisade de nya rutinerna på Spendrup för sponsor delen. Inga 
problem utan bara en rakare redovisning vad vi gör. 

• Styrelsen tog upp de småskador på personalen som har hänt under våren. 
Ansvariga för arbetsgrupperna får ansvara för att folk har rätt förståelse med 
vad man gör. 

 
§ 4 Ekonomi 
 Annica meddelade att vi hade 214 betalande medlemmar vid dags dato. 
 Ekonomin ser god ut och vi ligger bra till mot budget med viss brist på greenfee. 
 Vi har fortfarande problemet att folk inte skriver vad swish är betalning för. 
 Det står en summa tex 65kr men till vad? 
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§ 5 Rapporter  
 Hemsidan fungerar bra med 2900 besökare sen i våras från totalt 41 länder.  
 Facebook har nu 245medlemmar. 
 Par-golfen måste flyttas från 17/8 då flertalet är i Breviken. 
 Sponsorgolfen genomförs den 6/7 Agneta sammankallande 
  
 
§6 Arbetsmiljö 

Följande redovisning om arbetsmiljön 

 Yttermiljö: 

Incidenter/Tillbud 1st Nära träff av boll (Rapport via score kort) 

Olyckor 0st 
 

Arbetsmiljö: 

Incidenter/Tillbud 0st  

Olyckor 0st  
 
 

§ 7 Inkomna skrivelser  
Inga nya skrivelser 

   
§8 Övriga frågor 

• Lås på nya bag boden diskuterades. Förslag på kodlås Bengt Undersöker. 

• Förslag att flytta skylten på staketet längre upp. Arbetsgrupperna tar hand om 
det. 

• Ferie jobbarna kommer på Måndag 17/6. 

• Styrelsen vill ge att stort tack till Hans Wickström för bevattnings-slangen han 
ordnade. 

• Bengt kommer under v28-31 börja markera var de nya 3hålen ska ligga 
bortanför 7ans fairway. Det ger oss en äkta 12 håls bana. Underlaget ligger till 
grund för VBU som ett arbetsprojekt på skolan de kommande åren. (3-4års 
projekt) 

 
§ 9 Nästa möte 
 Nästa möte är den 4 Augusti 2024, kl. 14.00. 

Plats: Svanskogens klubblokal 
 
§ 10 Ordförande tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
       

Bengt Sjödahl   Ulf Bäcker 

 Sekreterare   Ordförande 


